
 
 
 BINNENGEKOMEN 

TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 17-10-2023 
 No. 2023.04232 
 Portefeuillehouder: Bastiaens 
 Team: Veiligheid en Leefbaarheid 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ Maastricht 
 
Maastricht, 17 oktober 2023 
 
Betreft: Schriftelijke vragen CDA - Verplaatsen van de Sint Antoniusfontein op de Boschstraat 
 
Geacht college, 
 
De Sint Antoniusfontein op de Boschstraat is daar geplaatst omdat de bewoners van de Boschstraat 
een bijzondere verering hadden voor deze heilige en ook vanwege het feit dat in de Matthiaskerk 
een Sint Antoniusbroederschap bestond.  
De laatste tijd staat de Sint Antoniusfontein er niet zo mooi bij omdat er veel afval in wordt gegooid 
en dit ook stankoverlast geeft. De horecazaken aan de Boschstraat hebben hier hun beklag over 
gedaan. Daarnaast loopt er een discussie over de opstelling van de vismarkt waar de Sint 
Antoniusfontein een oplossing in kan bieden. De vismarkt staat momenteel nog steeds in de corona-
opstelling. De visboeren hebben nog niet hun volledige m2 in gebruik waar ze volgens hun 
vergunning recht op hebben. Als ze naar hun oude opstelling teruggaan en hun volledige m2 in 
gebruik nemen, wat ze uiteraard willen, staan ze weer met hun rug naar de horecazaken gekeerd. De 
horecazaken vinden de corona-opstelling natuurlijk mooier want deze is met het gezicht naar hun 
toe gericht. Als de Sint Antoniusfontein verplaatst zou worden, kan de vismarkt in haar volledige m2 
staan én met het gezicht naar de horecazaken gericht. Wij hebben dan ook de volgende vragen. 
 
1. Bent u bekend met de overlast van de Sint Antoniusfontein? Wat is/wordt hieraan gedaan? 
2. Bent u bekend met de problematiek van de vismarkt? Wanneer komt hier eindelijk uitsluitsel 

over?  
3. Hoe kijkt het college tegen het verplaatsen van de Sint Antoniusfontein aan? Bent u bereid de 

fontein te verplaatsen? Zo nee, waarom niet?  
4. Aangezien de huidige locatie van de Sint Antoniusfontein met een bepaalde reden gekozen is en 

het CDA dit in ere wil houden, vinden wij dat de Sint Antoniusfontein naar de parochie in Scharn 
verplaatst moet worden. Daar is immers nog een Sint Antoniusbroederschap actief. Hoe kijkt het 
college tegen dit voorstel aan? Welke andere locaties zouden eventueel geschikt zijn? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
CDA Maastricht  
Gabrielle Heine, fractievoorzitter  
Luc Schoonbrood, burgerlid 
 
 



 
 


